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To: 5.1.2e IEEE @rivm.nl]
From: 5.1.2e

Sent: Thur 1/21/2021 3:16:47 PM

Subject: RE: graag even reactie

Received: Thur 1/21/2021 3:16:47 PM

pankie, [EE Ik heb de tekst aangepast.
Zo is het helder denk ik. Bedoelde inderdaad 2021

Met vriendelijke groet,

;

Antonie van Leeuwenhoeklaan 9,

From: NERECSNN JNNEXECNNN© rivm.nl>
Sent: donderdag 21 januari 2021 12:35

To:IEEEJKTvm. i>
Subject: RE: graag even reactie

Hoi Dit komt uit sap, maar het staat bij:
Het gaat echt alleen maar of het in de rode zin om het huidige seizoen gaat of het seizoen van het najaar 2021.

De belangrijkste signaleringen in de periode juni t/m december

Neonatale gehoorscreening (Opdracht CVB.06)

. In de tweede helft van 2020 zijn inhaalsessies geweest vanwege de tijdelijke stopzetting van de NGS gedurende de eerste

golf van Covid-19. Voor 4 augustus zijn vrijwel alle kinderen (ca. 17.550) alsnog gescreend. Het aantal verwijzingen naar

de diagnostiek was tegen de verwachting in niet hoger dan normaliter. Normaliter zijn bij kinderen van een paar maanden

oud al meer luchtweginfecties te verwachten die een negatief effect hebben op de uitslag van de gehoorscreening.

Eventuele problemen in de continuering van de NGS worden door ons, in samenwerking met de uitvoerende veldpartijen,

scherp gemonitord.

Neonatale hielprikscreening (Opdracht CvB 0.7)

. De Covid-19 pandemie heeft impact op de uitvoering van het hielprikprogramma. Via RIVM-DVP wordt bij de

Jeugdgezondheidszorg gemonitord op tijdigheid, deelname en beschikbare capaciteit. De huisbezoeken zijn tijdens de eerste

golf zo kort mogelijk gemaakt om risico’s op besmetting te minimaliseren. Via de landelijke programmacommissie zijn alle

risico’s in de hele keten gemonitord. Hielprik wordt gezien als acute zorg bij de laboratoria en in de UMC's en daardoor is de

continuiteit van screening en diagnostiek en behandeling van pasgeborenen verwezen met een afwijkende hielprikuitslag,

geborgd. Door stevig contractmanagement is de levering van apparatuur en kits benodigd voor de screening vooralsnog ook

veilig gesteld.

. In de uitvoeringstoets neonatale hielprikscreening op spinale musculaire atrofie (SMA) heeft CvB geadviseerd SMA per

oktober 2022 in te voeren in de hielprik. VWS heeft dit advies overgenomen en inmiddels offerte gevraagd voor de

implementatie. Vanuit expertisecentrum SMA en Spierziekten Nederland is de druk hoog om SMA eerder in te kunnen

voeren in de hielprik.

Het Nationaal programma Grieppreventie (Opdracht CVB.08)
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. COVID-19 heeft een rol gespeeld in de grotere vraag naar griepvaccins in 2020. De verwachting is dat COVID-19 ook in

2021 nog van invloed zal zijn op de opkomst van de griepvaccinatie. Het is alleen heel onzeker wat die invloed zal zijn. We

proberen hierover zo goed mogelijk vinger aan de pols te houden bij de doelgroep en betrokken partijen. Daarnaast zijn de

mogelijkheden voor inkoop in het nieuwe seizoen al verkend en is in overleg met DVP en VWS de inkoop van volgend jaar al

gestart. Dat is veel vroeger dan gewoonlijk. Ook is het de vraag of de campagne in 2021 gaat kruisen met de COVID-

vaccinatie voor een deel van de doelgroep die gevaccineerd wordt in de huisartsenpraktijk. We moeten onderzoeken wat dit

betekent en wat er nodig is om dit goed te laten verlopen (te denken valt aan de timing van vaccinaties en

koelkastcapaciteit in de huisartsenpraktijk). Beide punten gelden ook voor de pneumokokkenvaccinatie.

. Voor de zomer wordt een Gezondheidsraadadvies verwacht over de influenzavaccinatie. Hierin worden mogelijk nieuwe

doelgroepen voor de griepvaccinatie genoemd en mogelijk ook de inzet van nieuwe vaccins. De voorbereidingen voor

implementatie van dit advies zullen in 2021 worden getroffen.

Voorbereiding en implementatie Pneumokokkenvaccinatie (Opdracht 2019 ADD.CVB.03)

» De Gezondheidsraad heeft in december 2020 geadviseerd over de verdere uitrol van het vaccinatieprogramma. De

Gezondheidsraad adviseert de komende jaren door te gaan met het uitnodigen van de doelgroep 60- tot 80-jarigen van oud

naar jong totdat deze volledig is gevaccineerd. De beleidsreactie van VWS op het advies moet nog volgen. Het RIVM zal in

overleg met het ministerie beslissen over het aantal uit te nodigen jaarcohorten. Hierbij spelen factoren als

vaccinbeschikbaarheid, de te verwachten opkomst en de wens van continuiteit van het programma (ieder jaar een

doelgroep van ongeveer gelijke omvang) een rol.

« COVID-19 zal ook in 2021 van invloed zijn op de vaccinatiecampagne (zie Nationaal Programma Griepvaccinatie).

Met vriendelijke groeten,

5.1.2e
5.1.2e

RIVM Centrum voor Bevolkingsonderzoek | Postbus 1 | 3720 BA Bilthoven

Bezoekadres; Antonie van Leeuwenhoeklaan 9, 3721 MA Bilthoven

http://www.rivm.nl/Onderwerpen/Bevolkingsonderzoeken_en_screeningen

Van: rivm.nl>

Verzonden: donderdag 21 januari 2021 09:22

Aan: < rivm.nl>

Onderwerp: RE: graag even reactie

waar staat de jaarrapportage ook alweer? Ik kan hem niet vinden.

En moet even de context van het stuk lezen om te weten wat ik hier bedoelde.

Want de zin klopt sowieso niet...

Met vriendelijke groet,
5.1.2e
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RIVM Centrum voor
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Bezoekadres; Antonie van Leeuwenhoeklaan 9, 3721 MA Bilthoven

Sent: donderdag 21 januari 2021 07:51

Subject: graag even reactie

HoiIEEE

In de jaarrapportage heb je het volgende gezet (het gaat om de rode zin). De vraag van (die dit

altijd nog naleest) is of de rode zin over herfst 2021 gaat of over het afgelopen en nog lopende seizoen?

Het Nationaal programma Grieppreventie (Opdracht CVB.08)

. COVID-19 heeft een rol gespeeld in de grotere vraag naar griepvaccins in 2020. De verwachting is dat COVID-19 ook nog

van invloed zijn op de opkomst van de griepvaccinatie. Het is alleen heel onzeker wat die invloed zal zijn. We proberen

hierover zo goed mogelijk vinger aan de pols te houden bij de doelgroep en betrokken partijen. Daaraast zijn de

mogelijkheden voor inkoop in het nieuwe seizoen al verkend en is in overleg met DVP en VWS de inkoop van volgend jaar al

gestart. Dat is veel vroeger dan gewoonlijk. Ook is het de vraag of de campagne in 2021 gaat kruisen met de COVID-

vaccinatie voor een deel van de doelgroep die gevaccineerd wordt in de huisartsenpraktijk. We moeten onderzoeken wat dit

betekent en wat er nodig is om dit goed te laten verlopen (te denken valt aan de timing van vaccinaties en

koelkastcapaciteit in de huisartsenpraktijk). Beide punten gelden ook voor de pneumokokkenvaccinatie.

Met vriendelijke groeten,

RIVM Centrum voor

a
| Postbus 1 | 3720 BA Bilthoven

Bezoekadres; Antonie van Leeuwenhoeklaan 9, 3721 MA Bilthoven

http://www.rivm.nl/Onderwerpen/Bevolkingsonderzoeken_en_screeningen


